
Referat af Generalforsamling den 21. marts 2023.  

  

63 medlemmer deltog.  

 

1. Valg af dirigent 

Steen Kobberø blev valgt og konstaterede at generalforsamlingen var lovlig indkaldt. 

 

2. Formandens beretning. 

533 medlemmer. 170 ture med 2533 deltagere som i alt havde gået 38.151 km. 

Flest er dagsture, men også to og flerdagsture. 

26 turledere. Planlagt 164 ture i 2023. 

Opfodring til medlemmerne om ideer til ture, genoptagelse af 3 generationsture og til at 

blive ny turleder. Kursus for turledere var gratis.   

Årlig turplanlægningsmøde i oktober. Landsmøde i november. Tema for 2023 var 

historiske vandringer. 

 

3. Regnskab. 

Regnskabet blev forelagt og viste et underskud på 14.418 kr. og en egenkapital på 42.175 

kr. Regnskabet blev godkendt, 

 

4. Indkomne forslag. 

Ingen. 

 

5. Fremtidigt arbejde. 

Planlægning af ture. I 2023 planlagt 164 ture med forskellige temaer. 

Turlederpleje, skiftevis 1 og 2 dagsture. 

Opfodring til at tjekke turenes indhold og til at deltage på øvrige afdelingsture. 

 

6. Valg af. 

a. Formand Jette Kruse var ikke på valg. 

b. Yderligere medlemmer til bestyrelsen samt suppleanter 

Henning Vingborg ønskede ikke genvalg. 



Anne Marie Pedersen genvalgt. 

Jørgen Boldt nyvalgt.  

Suppleant Anette Poulsen genvalgt. 

Søren Østergård nyvalgt som suppleant. 

c. Revisor og suppleant.  

Lene Lykke og Lisbeth Jøgensen genvalgt. 

d. Landsmødedeltagere. 

Formand Jette Kruse født deltager. 

Jørgen Boldt og Anette Poulsen blev valgt. 

Susanne Pedersen, Anne Marie Pederen og Søren Østergård blev valgt som suppleanter.  

 

7. Eventuelt. 

Steen Kobberø stopper som formand for DVL og takkede for godt samarbejde. 

Steen Kobberø oplyste: 

At der havde været 2800 ture i DVL sidste år 

At DVL mistede medlemmer, og at de arbejdede på at finde årsag og løsninger. 

At de virtuelle indslag ville fortsætte igen til efteråret. 

Henning Vingborg opfodrede til at tage flyers om ”Velkommen på tur med DVL 

Vestsjælland” og dele dem rundt. 

Jette Kruse takkede Henning Vingborg for mange års arbejde i bestyrelsen, og takkede for 

at han ville fortsætte med at udføre opgaver for bestyrelsen. 

 

  

   

   

 


